
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Hunián és Szociális
Bizottsága 2021. augusztus 10-én tartott nyilvános ülésérói

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megáilapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 7 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.

Táry: Napirendi pontok elfogadása és a jegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Mucsi András bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat azzal, hogy a bizottság üléséről készített jegyzőkönyvet Kovács Ildikó bizottsági tag
írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsáj’a

18/2021. (VIIL 10.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottstga a 2021.
augusztus 10. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 1 1/20 12. (III. 30.) önkormányzati rendelet,
illetve a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról, valamint a személyes
gondoskodást nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési díjáról szóló 6/2015.
(II. 26.) rendelet módosítása
Előkészítette: Tárnok Lászlóné jegyző

dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

2. Tájékoztató a XLV. BÉTAZEN előkészületeiről
Előkészítette: dr. Pappné Darida Andrea igazgató

3. Békés Város kulturális intézményeinek átszervezése
Előkészítette: Támok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Arpád aljegyző



4. Békés Város Jantyik Mátyás Múzeum igazgatói pályázatának elbírálása
Előkészítette: dr. Bocskay Arpád aljegyző

Takács Judit személy- és munkaügyi ügyintéző

5. Csatlakozás a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázathoz
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

6. Sport Tanács létrehozása
Előkészítette: Kálmán Tibor polgármester

Polgár Zoltán alpolgármester

‘7. Bejelentések

Zárt ülés
1 . Otthoni szakápolás iránt előterjesztett kérelem elbírálása

Előkészítette. dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

2. Ifjúsági díjak adományozása
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

3. Az Év Békési Sportolója díjak adományozása
Előkészítette. dr. Tanai Judit jogász

Hajdu Lívia PR referens

A bizottságjegyzőkönyv hitelesítőnek Kovács Ildikó bizottsági tagot választja meg.

Napirend tár2ya: A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 1 1/2012. (III. 30.)
önkormányzati rendelet, illetve a szociális igazgatásról és a szociális
ellátásokról, valamint a személyes gondoskodást nyújtó szociális alap- és
szakosított ellátások térítési díjáról szóló 6/2015. (II. 26.) rendelet
módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.9 (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyeket az
előterj esztő nem kívánt kiegészíteni.
Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely
szerint a bizottság a rendelet-tervezetek elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fó’.

- Megállapította, hogy a bizottság ‘7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Biottsája

19/2021. (VIII. 10.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 11/2012. (III. 30.)
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önkormányzati rendelet, illetve a szociális igazgatásról és a szociális ellctásokról,
valamint a személyes gondoskodást nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési
d(járól szóló 6/2015. (II. 26.) rendelet módosítása” tárgyú előterjesztést és a rendelet-
tervezetek elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Tájékoztató a XLV. BÉTAZEN előkészületeiről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja cilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Köszintötte a
bizottság ülésén dr. Pappné Darida Andrea igazgatót. Az anyagot a kulturális egyeztetéseken
készítették elő. Folyamatosan dolgoznak a rendezvényen, a programokon.

Dr. Pappné Darida Andrea igazgató: Nem kívánta kiegészíteni az előterjesztést, mivel a
kulturális egyeztetésen elhangzottak alapján készült. Az egyeztetésen elhangzott az is, hogy
lenne egy kórus, amelynek a fellépését a Román Nemzetiségi Onkormányzat Finanszírozná,
azonban a kórus nem tudja vállalni a fellépést. Lenne egy esemény, Püski Levente előadásában
Trianon hatása címmel, azonban az előadót még nem tudták elérni.

Mucsi András bizottsági elnök: A Református Egyház Magvetés című konferenciája a
kérdéses programelem. Ehhez kapcsolódna a békési származású, debreceni egyetemi tanár,
Püski Levente előadása, a másik előadó pedig Sápiné Turcsány Ildikó igazgató lenne, aki a
református gimnázium történetéről beszélne, hiszen 470 éves a gimnázium, valamint az alapító
Szegedi Kis István halálának 450. évfordulója jövőre lesz.

Erdősné Sá2i Mária igazgató: Püski Leventét többször próbálta elérni, írt neki e-mailt, hívta
a lakástelefonját, mivel azt adta meg elérhetőségnek, de nem sikerült vele beszélni.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáijelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

20/2021. (VIIL 10.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Tájékoztató a XL V. BETAZEN eló’készületeiró’l tárgyú előterjesztést
és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tár2ya: Békés Város kulturális intézményeinek átszervezése

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja ilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Polgármester Úr a szükséges egyeztetéseket lefolytatta. Az
intézmények megmaradnak, csak „egy ernyő” alá kerülnének, illetve pluszbari a civil
szervezetek is átkerülnének az Újonnan létrejövő szervezetbe. A Jantyik utcai óvoda hamarosan
megürül, mivel jövő nyárra elkészül az Új református óvoda, így a Jantyik utcai óvoda
ingatlanába beköltözhetnének a nemzetiségi önkormányzatok, illetve néhány civil szervezet.
Ezzel kapcsolatban Polgár Zoltán alpolgármester folytatott egyeztetéseket az érintettekkel. A
kulturális szervezetek egy gazdasági társaság alá kerülnének. Emek előnyeit az előterjesztés
tartalmazza.

Az anyagban szereplő folyamattáblából látható a jelenlegi állapot, illetve a jövőben tervezett
állapot. Kérte, hogy ahogyan a Püski Sándor Könyvtárnak és a Jantyik Mátyás Múzeumnak
megmarad a neve, ugyanúgy maradjon meg a kulturális és sportközpontnál is Kecskeméti
Gábor neve, aki 1912-ben született, jövőre lesz 1 10 éve, egyébként pedig olimpikon volt. Az
anyagban az szerepel, hogy „Kecskeméti Gábor Városi Sportpálya”. Véleménye szerint
Kecskeméti Gábor annál nagyobb formátumú ember volt, minthogy csak egy sportpálya viselje
a nevét. Ragaszkodik ahhoz, hogy a művelődési háznál és a sportcsarnoknál is jelenjen meg
Kecskeméti Gábor neve, hiszen ő egy fontos lokálpatrióta volt.

Tárnok Lászlóné jegyző: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság is megtárgyalta az
előterjesztést, és úgy foglalt állást, hogy egyelőre ne döntsenek az összevonásról, hanem a
képviselő-testület a szándékát fejezze ki ebben a tekintetében. Erre tekintettel úgyjavasolják a
határozati javaslat elfogadását, hogy az 1 . pontban az „úgy dönt” helyett a „szándékát fejezi ki”
megfogalmazás szerepeljen. A 2. pontban szerepel, hogy további döntésekre lesz még szükség
a végleges döntés előtt, amelyeket a bizottságok és a képviselő-testület is megtárgyal majd. Az
átszervezéssel kapcsolatos döntést is a következő ülésekre be lehet terjeszteni.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdése, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság mivel
indokolta ezt a módosító javaslatot?

Tárnok Lászlóné jegyző: Azt szeretnék, ha a mostani ülésen nem születne még végleges
döntés.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdése Csibor Gézához, mint a Pénzügyi és Városfejlesztési
Bizottság elnökéhez: azonosul-e a módosító javaslattal?

Csibor Géza képviselő: A bizottság egyhangúlag fogadta el a módosító javaslatot. Földesi
Mihály képviselő, aki tagja a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságnak is, úgy fogalmazott,
nem látható, hogy gazdaságilag, hogyan lesz lebonyolítható az integráció. Polgár Zoltán
alpolgármester Úr elmondta, hogy a határozati javaslat 2. pontja azt mondja ki, hogy a testület
felhatalmazza a polgármestert bizonyos lépések megtételére, illetve a különböző hatások
áttekintésére.

Mucsi András bizottsági elnök: Földesi Mihály képviselőt annyira érdekli a dolog, hogy nincs
jelen a szakbizottság ülésén. A bizottság által szervezett munkalátogatásokon sem vesz részt
Földesi Mihály képviselő, és legutóbb sem jelezte, nem megy. Nem érdekli a dolog a képviselő
urat, de azért véleménye van.
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Csibor Géza bizottsági tag: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság Kálmán Tibor
polgármester akarata szerint fogadta el a módosító javaslatot

Kálmán Tibor polgármester: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elfogadta a módosító
javaslatot, ezért úgy gondolja, hogy a Humán és Szociális Bizottság is ugyanazzal a
módosítással fogadja el a határozati javaslat 1 . pontját, vagyis az „úgy dönt” helyett „szándékát
fejezi ki” megfogalmazással. Minden további döntést képviselő-testület elé kell terjeszteni, akár
úgy döntenek, hogy intézményeket szüntetnek meg vagy kft.-t hoznak létre. Az üggyel
kapcsolatban kikérik a miniszter véleményét is, hiszen ez az első feltétele az átszervezésnek.
Földesi Mihály képviselő sok érdekességet mondott, amit a közelgő országgyűlési karnpánynak
tud be. Egy kiforrott anyagot tervez a képviselő-testület elé, ami reményei szerint elFogadásra
kerül, és december 3 1 -én vagy következő év január 1 -jén hatályba lép.

Mucsi András bizottsági elnök: A bizottság szeptember folyamán tart egy olyan
munkalátogatást, amelyre az összes képviselő, bizottsági tag meghívást kap. Meglátogatják dr.
Pappné Darida Andrea igazgatót, akivel átbeszélik a részleteket: létszámkeret, pénzügyi
dolgok. Kérte az igazgató asszonyt, készítse majd elő ezt a munkalátogatást. Egy jól működő
kulturális szervezetet szeretnének létrehozni.

Juhos János bizottsági tag: Örül a módosító javaslatnak, hiszen az előzményekről most hall
először. Kereste, hogy mi értelme van az átszervezésnek, hol van benne a ráció, de nem igazán
találta meg a kérdéseire a választ. Nem látja, mennyivel lesz olcsóbb, rugalmasabb az Új
struktÚra. Azt tudja, hogy ha a saját cégét megszüntetné és Új cégethozna létre jogutód nélkül,
az nagyon sok tortÚrával járna. Jelenlegi struktÚrájában mindegyik kulturális szervezet termel
bevételt. Alaposabban át kell beszélni ezt a témát és csak azután szabad dönteni.

Erdősné Sá2i Mária igazgató: Kérdése: kit esetében az ügyvezető lesz a munkáltatói jogkör
gyakorlója is? Ahhoz, hogy egy könyvtári területre milyen szakembert vesznek fel, csak ki
kellene majd kérni a szakmai vezető véleményét. Szakmai szempontból csak megnézné, hogy
kivel dolgozik együtt.

Mucsi András bizottsági elnök: Ez így fog működni a jövőben is. Lesz valaki, aki a
munkáltatói jogokat gyakorolja, de a szakmai vezető véleménye nagy súlyt nyom a latba.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság ülésén
többek között az is elhangzott, hogy az intézményekben jelenleg dolgozó személyeket
megtartják. Strukturális változásról van szó, ami annyiban jár személyi változással, hogy lesz
egy ügyvezető igazgató. Véleménye szerint az elmúlt hetekben, hónapokban tapasztalható
együttműködés nagyon pozitív volt, és jól segítette a város kulturális közéletét. Megköszönte
minden érintett aktív részvételét. Biztos abban, hogy az Új rendszer is jól működik majd. Abban
is bízik, hogy ajelenlegi vezetők, illetve, akik megbízást kapnak az Új struktúrában továbbra is
a saját tagintézményüket, intézményüket jó együttműködés keretében tudják majd képviselni.

Működött Békés város oktatási intézményei szervezeti átalakítása előtt egy Békési Kistérségi
Iskola, ami kapcsán nem mindenki örült az összevonásnak, de például a Hepp iskolának ebből
volt az a hozadéka, hogy egy 550 millió forintos beruházás történt az intézményben. Ha az
összevonással, az Új struktÚrávaljól sáfárkodnak, annak pozitív hozadéka lehet: akár a dolgozók
fizetését is lehet rendezni, vagy még nagyobb mozgásteret ad rendezvények megvalósítására.
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El kell fogadni a változást, mint ahogy ők is elfogadták annak idején, és csak nyertek vele mivel
azóta sem és biztos, hogy ezután sem várható a Hepp iskola életében akkora fejlesztés, mint
akkor volt. Az új struktúra nem hátráltatja majd a közös munkát, hanem egyre inkább előbbre
viszi. Minden intézményvezetőre, könyvtári dolgozóra, múzeumi dolgozóra száiriítanak a
jövőben is.

Mucsi András bizottsági elnök: Felhívta Erdősné Sági Mária igazgató figyelmét arra, hogy a
kulmrális törvény lehetőséget ad arra, hogy például a könyvtárat gazdasági társaság keretében
működtessék, azonban a törvény azt is előírja, hogy a könyvtár szakmai önállóságát meg kell
őrizni, és vannak olyan szakmai kritériumok, amelyeknek továbbra is meg kell felelni. Ennek
pedig csak megfelelő szakember gárdával tudnak eleget tei.
Az átszervezéssel kapcsolatos minden kérdést érdemes megvitatni, ezért felajánlotta azt, hogy
a szeptemberi munkamegbeszélésen minél többen vegyenek részt, még akkor is, ha ezen
elsősorban a Humán és Szociális Bizottság tagjai lesznekjelen, de meghívást kapnak a pénzügyi
és városfejlesztési bizottság, az ügyrendi, lakásügyi és közrendvédelmi bizottság tagjai is,
illetve minden képviselő.

Ha minden egyeztetés lezajlott, utána születik meg a végleges döntés.

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság a határozatijavaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-
testületnek a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság által is elfogadott módosító javaslatnak
megfelelően, amely szerint az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 1 . pontjában az „úgy
dönt’ helyett „szándékát fejezi ki” megfogalmazás szerepeljen.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság ‘7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsája

21/2021. (VIII. 10.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Békés Város kulturális intézményeinek átszervezése “ tárgyú
előterjesztést és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek a
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság által is elfogadott módosító javaslattal, amely
szerint az előterjesztésben szereplő határozatijavaslat 1 . pontjában az „úgy dönt’ helyett
„szándékát fej ezi ki” megfogalmazás szerepeljen.
Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Békés Város Jantyik Mátyás Múzeum igazgatói pályázatának elbírálása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Az előző napirendi
pont kapcsán az igazgatói pályázat okafogyottá vált. A határozati javaslat elfogadását javasolja
a képviselő-testületnek.
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Juhos János képviselő: Kérdése: mikorjár le ajelenlegi igazgató kinevezése?

Mucsi András bizottsági elnök: Szeptember 30-ávaljár le, és október 1-től indul újra december
3 1 -ig, mivel remélhetőleg 2022. január 1 . napjától már az Új struktÚra működik.

Juhos János bizottsági tag: Ez az jelenti, hogy akkor már biztosan létrejön az Új gazdasági
társaság?

Mucsi András bizottsági tag: Szándékaik szerint, igen, januártól feláll az Új gazdasági társaság,
hiszen márjó ideje gondolkodnak az átszervezésen.

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-
testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsájia

22/2021. (VIIL 10.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „ Békés Várns Jantyik Mátyás Múzeum igazgatói pályázatának
elbírálása “ tárgyú előterjesztést és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Csatlakozás a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázathoz

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1,) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Az előterjesztést Sápi András osztályvezető-helyettes
készítette elő, aki nem kívánta kiegészíteni az anyagot. Kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:
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Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociáüs Bizottsáju

23/2021. (VIII. 10.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „ Csatlakozás a Bursa Hungarica Osztöndiályázathoz ‘ ‘ tárgyú
előterj esztést és a rendelet-tervezet elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnck.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Sport Tanács létrehozása

Írásos elb’terjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja tilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Az előterjesztés tartalmazza a személyi összetételt, ami
tisztséghez kötődik. Kálmán Tibor polgármester a Sport Tanács létrehozását még akkor
kezdeményezte, amikor sportreferensként dolgozott, de csak most valósul meg.

Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és SzociáUs Bizottsája

24/2021. (VIII. 10.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Sport Tanács létrehozása “ tárgyú előterjesztést és a határozati javaslat
elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Mucsi András bizottsági elnök: Kérte, hogy aki érintett a kulturális egyeztetésben, holnap
reggel 8.30-ra legyen a Városház kistermében, de ha bárki szeretne részt venni ezen a
megbeszélésen, megteheti, hiszen nyitott egyeztetésről van szó. A BETAZEN és a Madzagfalvi
Napok programja is úgy születtek meg, hogy a különböző szervezetek (múzeum, könyvtár, civil
szervezetek, stb.)javaslatot tettek bizonyos programok megvalósítására. Ajövőben is szeretnék
folytatni ezt a párbeszédet. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy kéthetente kerül sor a kulturális
egyeztetésre.
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További napirendi pont, bejelentés, észrevétel nem volt, így a nyilvános ülést befejezettnek
nyilvánította és zárt ülést rendelt el, amelyről külön jegyzőkönyv készült. Kérte, hogy csak azok
maradjanak az ülésteremben, akiknek erre a jogszabály lehetőséget biztosít.

K.m.f.

/‘

Mucsi András Kovács Ildikó
bizottsági elnök jkv. hitelesítő
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